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         Zápisnica 

z 34. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove 
dňa 12. 4. 2022 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Osprav.: Anita Barošová Lacková, Judita Jóšvaiová 
Neosprav.: Ing. Zsolt Mészáros, Ladislav Somogyi  
 
 

I. Otvorenie 
34. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Tešedíkove otvorila a viedla Mgr. Ildikó 
Agócs Kőrösi, starostka obce. Na začiatku zasadnutia privítala prítomných poslancov a 
skonštatovala, že počet prítomných poslancov je 7, t. j. Obecné zastupiteľstvo je 
uznášania schopné. Ospravedlnila poslankyne Juditu Jóšvaiovú a Anitu Barošovú 
Lackovú, taktiež ospravedlnila hlavného kontrolóra, Štefana Benczeho.  
 

II. Schválenie programu 
Program zasadnutia bol rozposlaný poslancom. Členovia obecného zastupiteľstva 
k predloženému návrhu programu nemali žiadne doplňujúce návrhy. Pani starostka 
navrhla, aby Žiadosť č. 379/2022 bola uprednostnená, a navrhla ju zaradiť ako VI. 
programový bod. Pani starostka, Mgr. Ildikó Agócs Kőrösi dala hlasovať aj o zmene 
návrhu programu, aj o zmenenom programe zasadnutia.  
 (hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec) 

 
III. Voľba návrhovej komisie 

Pani starostka navrhla do návrhovej komisie poslancov: Ing. Július Zilizi, Mgr. Zuzana 
Szarková 
(hlas.: za: 5 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /Ing. J. Zilizi, Mgr. Z. 
Szarková/) 

 
IV. Voľba mandátovej komisie 

Pani starostka navrhla za členov mandátovej komisie poslancov: PhDr. Kristián Czuczor, 
MDDr. Peter Czakó 
(hlas.: za: 5 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /PhDr. K. Czuczor, 
MDDr. P. Czakó/) 

 
V. Určenie overovateľov zápisnice 

Pani starostka navrhla za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ poslancov: Zoltán 
Szabó, Roland Somogyi 
hlas.: za: 5 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 2 poslanci /Z. Szabó, R. Somogyi/)  
 

VI. Žiadosť č. 379/2022 o pridelenie voľného priestoru na športové účely 
Žiadatelia, Benjamín Kocsis a Csaba Szekeres majú záujem prenajať verejné 
priestranstvo za účelom vytvorenia airsoftového ihriska a organizovania oficiálnych 
airsoftových hier na tomto priestranstve. Žiadatelia by sa radi venovali aj mladistvým, 
ktorí sa zaujímajú o tento druh športu.  Vhodným priestranstvom by bol pre nich 
plocha za jazerom Emlékkő, medzi futbalovým ihriskom a Malou ulicou, parc. „C“                
č. 1497/2. Inde v obci nenašli vhodné miesto. Žiadatelia k svojej žiadosti priložili aj 
písomné súhlasy dotknutých obyvateľov, ktorých záhrada bezprostredne susedí 
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s predmetným pozemkom. Žiadatelia sa zaväzujú, že v prípade schválenia nájmu na 
užívanie pozemku obecným zastupiteľstvom, túto plochu vyčistia od rôznorodého 
odpadu, pravidelne budú udržiavať a budú sa starať o zeleň. Terén je vhodný na 
vytvorenie airsoftového ihriska, bariéry by boli vytvorené len z organických prvkov. Pri 
susedných záhradách, a všade, kde hrozí zásah airsoftovou guličkou by boli vyvesené 
plachty. Počas airsoftových hier, ktoré by sa konali približne každý druhý týždeň bude 
poľná cesta vedľa ihriska uzatvorená. Toto obmedzenie by bolo označené tabuľami 
z oboch strán. Podľa žiadateľov  maximálny počet hráčov a prítomných osôb na ihrisku 
počas akcií by mohlo byť 30.  
Poslanci žiadateľom položili niekoľko otázok, ktoré boli zodpovedané.  
Poslanci k posúdeniu žiadosti potrebujú aj ďalšie informácie, preto pani starostka 
navrhla, aby žiadosť bola postúpená stavebnej komisie a prerokovaná v rámci 
zasadnutia komisie, na ktorom by sa zúčastnili aj ostatní poslanci obecného 
zastupiteľstva spojeného s miestnou obhliadkou. Poslanci poprosili žiadateľov, aby na 
zasadnutie komisie pripravili skicu - plán areálu.  
Pani starostka dala poslancom hlasovať za návrh.  
 

Uznesenie č. 16/OZ/2022 
OZ poveruje stavebnú komisiu rozšírenú o poslancov obecného zastupiteľstva 
na posúdenie žiadosti č. 379/2022 na základe fyzickej obhliadky. OZ žiada 
žiadateľov o predloženie podrobného plánu a fotiek o predmete žiadosti.  
Hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanci 

 
 
VII. Kontrola plnenia uznesení predchádzajúceho zasadnutia OZ (príloha č. 1) 
  
  Uznesenie č. 17/OZ/2022 

OZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z 33.zasadnutia OZ 
v Tešedíkove, konaného dňa 8.3.2022. 
Hlas.: za: 8 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 0 poslanec 

 
 

VIII.   Návrh na schválenie dotácií z rozpočtu obce 
 Pred zasadnutím obecného zastupiteľstva, dňa 12.4.2022 o 18.00 hodine sa konalo 

zasadnutie komisie pre vyhodnotenie žiadostí o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce na 
rok 2022. Zápis zo zasadnutia komisie je prílohou č. 2. tejto zápisnice.  

 V rozpočte vyčlenenú sumu na dotácie jednotlivým organizáciám obecné zastupiteľstvo 
rozdeľuje nasledovne:  

 
Uznesenie č. 18/OZ/2022 
OZ schvaľuje návrh komisie na pridelenie dotácií z rozpočtu obce Tešedíkovo na 
rok 2022 organizáciám a občianskym združeniam pôsobiacim na území obce 
Tešedíkovo nasledovne: OZ Telektó: 12 000,- eur, Csemadok ZO: 1 500,- eur, 
MO Slovenského červeného kríža: 600,- eur, OZ LYNX: 1 000,- eur, Rodičovské 
združenie pri ZŠ: 600,- eur, Rodičovské združenie pri ZŠ s VJM – Alapiskola: 1 
500,- eur, Rodičovské združenie pri MŠ Tešedíkovo: 600,- eur, Rodičovské 
združenie pri MŠ s VJM, T-325: 600,- eur, Rodičovské združenie pri MŠ s VJM – 
Óvoda, T-153: 600,- eur, OZ CAMPUS: 1 200,- eur, Rímsko katolícky farský úrad 
Tešedíkovo: 14 000,- eur, OZ Csángó: 800,- eur, ŠK Tešedíkovo: 13 000,- eur. 
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Hlas.: za: 5 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržal sa: 2 poslanci (Mgr. Z. 
Szarková, MDDr. P. Czakó) 

 

 
IX. Návrh na schválenie Dodatku č. 2 k VZN č. 1/2020 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku materských škôl a školských zariadení na území 
obce Tešedíkovo 

  
Uznesenie č. 19/OZ/2022 
OZ schvaľuje Dodatok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 1/2020 o 
určení výšky finančných prostriedkov na mzdy a prevádzku materských škôl a 
školských zariadení na území obce Tešedíkovo. 
Hlas.: za: 7 poslancov, proti: 0 poslanec, zdržali sa: 0 poslanec 

 
 
X. Informácie starostky 

- V rámci projektu Interreg sa cez víkend, 9. apríla konalo podujatie Veľkonočný 
rodinný deň – dotáciu v sume 25 000,- eur sme použili na materiálne zabezpečenie 
projektu v hodnote 18 600,- eur, t.j. nákup 3 drevených domčekov, stánkov – 4 kusy, 
sedacích vakov – 4 kusy, barových stolov v počte 4 kusy a dvoch slnečníkov. Zvyšná 
suma bola použitá na programy podujatia, na občerstvenie a na marketing. Termín 
vyúčtovania dotácie je do 15. mája 2022. Podujatia sa zúčastnili aj zástupcovia obce 
Kunsziget z Maďarska, ako spoluúčastníci projektu Interreg.  V rámci spoločného 
projektu sa 30. apríla 2022 bude konať ďalšie podujatie projektu v obci Kunsziget, na 
ktoré nás očakávajú. Pani starostka poprosila poslancov, aby sa jej ozvali v prípade 
záujmu zúčastniť sa podujatia.  
- Od obyvateľov zo Železničnej ulice je veľa sťažností ohľadom vývozu fekálií 
do čerpacieho bodu na konci ulice pri Igomixe.  Vlani, okolo vianoc medzi Tešedíkovom 
a Žiharcom bolo upchaté kanalizačné potrubie a odpadovú splaškovú vodu do 
odstránenia havárie nosili k nám a vypúšťali u nás pri tomto poslednom bode 
kanalizačného systému – bola to mimoriadna situácia.   
V Tešedíkove je vybudovaný tzv. gravitačný kanalizačný systém, a pri upchatí 
kanalizácie splaškovú odpadovú vodu vodári vypúšťajú do kanalizačného systému pri 
Igomixe. Táto prečerpávacia šachta je posledná a je umiestnená pred železnicou. 
Šachty za železnicou už nie sú funkčné, prípadné premiestnenie tejto prečerpávacej 
šachty za železnicu by obci stálo približne 50 000,- eur. Ak zastupiteľstvo nepodporuje 
jej premiestnenie, tieto nefunkčné šachty budú odstránené.  
Jedno vypúšťanie trvá približne 4 minúty.  
Po rokovaniach s vodármi - tento rok plánujú rekonštrukciu kanalizačného systému na 
jednom úseku v obci – to znamená, plánujú vymeniť štyri čerpadlá, ktoré sú 
v najhoršom stave (na účinnejšie, modernejšie) – bude to investícia v hodnote 120 000 
eur. Kanalizačné potrubie je v majetku ZSVS.  
Najčastejším dôvodom upchatia kanalizačného systému v obci sú obyvateľmi 
vyhádzané odpady do kanalizácie, ktoré tam nepatria. Poruchy čerpadla 
v prečerpávacej kanalizačnej šachte pôsobia vhodené textílie, plienky, hygienické 
utierky, ale aj zvyšky hydiny a jedla – našli tam už aj košeľu, kačicu a pod. 
Rekonštrukcia jednej prečerpávacej šachty je cca. 30 000,- eur.  Pani starostka  
považuje za dôležité, aby obyvatelia boli upozornení na tieto skutočnosti, aby do 
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kanalizácie nevyhádzali odpad, aby sa tým predišlo upchávaniu kanalizačného systému 
v obci. Poslanci navrhli, aby v obecných novinách bol zverejnený článok o kanalizácii.  
- V príprave je plán rekonštrukcie obecného rozhlasu. 

 
XI. Rôzne 

- Zvyšovanie cien energií – cena plynu sa zvyšuje z 28 na 59 eur/m3, mesačne 
z 5000,- eur na 11000 eur. 
 

XII. Správa mandátovej komisie – je prílohou zápisnice 
 
XIII. Záver 
 V závere pani starostka poďakovala poslancom za účasť na zasadnutí.  
 
 
 
 
 

Mgr. Ildikó Agócs K ő r ö s i    Ing. András Baranyay 
              starostka                     zástupca starostu 
 

 
 
 

Overovatelia zápisnice:    
 
 
     Zoltán Szabó 
 
 
 
     Roland Somogyi 
 
 
 
 

Zapísala: G. Kovácsová 


